
 

 

 
 
Den 15. september 2022 

 
 

Høringssvar vedrørende politisk forankring af Hillerød Kommunes 
Handicappolitik og proces for opfølgning  
 
Idet vi takker for indbydelsen til at give et høringssvar vedrørende forankring af 
Handicappolitikken og processen med opfølgning heraf, vil vi gerne udtrykke vores tilfredshed 
med det fremsatte forslag om at forankre arbejdet i de to udvalg, som har mest at gøre med dette 
område. Vi støtter dermed Direktionens forslag 1 ud fra Direktionens argumenter.  
 
Hvad angår forslag 2 ser vi ligeledes gode muligheder. En opfølgning med såvel status på arbejdet 
med den eksisterende handleplan som indkredsning af nye fokusområder til det fremtidige 
arbejde rummer mulighed for en opkvalificering af dette arbejde, som vi fuldt ud kan støtte. 
 
I bemærkningerne til forslaget skrives, at " relevante interessenter har mulighed for at bidrage 
med deres perspektiver på nuværende tidspunkt og i fremtiden ". I næste afsnit står, at Hillerød 
Handicapråd bliver inviteret til at medvirke til planlægning af workshoppen. Vi finder, at det er en 
god idé at inddrage " relevante interessenter " allerede i planlægningen. Vi studser derfor over, at 
Hillerød Udsatteråd ikke er nævnt i den forbindelselse. Størstedelen af de mennesker, vi 
repræsenterer er omfattet af Handicappolitikken og vi var med i processen om at formulere denne 
samt handleplanen. 
 
Vi vil derfor afslutningsvis opfordre til, at vi bliver inddraget på lige fod med Handicaprådet. 
 
Med venlig hilsen 
 
Hillerød Udsatteråd 
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